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P r o t o k ó ł    Nr    XXXVI/2017 

z Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Ciechanów, odbytej 

dnia 13 października 2017 roku w sali konferencyjnej 

Urzędu Miasta w Ciechanowie, Plac Jana Pawła II 6 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 800, zakończono o godz. 830 

Stan radnych:   21  

Uczestniczyło w obradach: 18 

wg załączonej listy obecności.  

Obrady prowadziła Pani Barbara Kornatowska– Przewodnicząca Rady Miasta 

Ciechanów. Nieobecni radni: Leszek Goździewski, Agnieszka Kuźma, Marcin 

Żebrowski. 

Pani Barbara Kornatowska Przewodnicząca Rady Miasta Ciechanów otworzyła 

obrady XXXVI Nadzwyczajnej Sesji VII kadencji Rady Miasta Ciechanów 

stwierdzając kworum. Powitała Pana Prezydenta Krzysztofa Kosińskiego,  Panią 

Joannę Potocką-Rak Zastępcę Prezydenta Miasta, Panią Annę Żebrowską 

Zastępcę Prezydenta Miasta, Panią Skarbnik Ewę Szeluga, Pana Marcina 

Burchackiego Sekretarza Miasta, radnych, media. 

Porządek obrad : 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Projekty uchwał. 

1/ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miejskiej Ciechanów na rok 2017 – druk Nr 1 

2/ w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2017 – druk Nr 2 

3. Zamknięcie obrad Sesji. 

 

1/ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

Ciechanów na rok 2017 – druk Nr 1 

Pan Krzysztof Kosiński Prezydent Miasta poinformował, że do budżetu i do WPF 

zostanie wpisane ponad 4 mln zł środków zewnętrznych. Największy 

inwestycyjny projekt Ciechanowa otrzymał 95% dofinansowanie z funduszy 

europejskich i z funduszy państwa. Jest to niewątpliwy sukces bez precedensu dla 

miasta. Goni jednak czas i aby te pieniądze wpłynęły jeszcze w tym roku trzeba 

jak najszybciej skierować wniosek o płatność do Mazowieckiej Jednostki 

Wdrażania Programów Unijnych. Należy szybko przeprowadzić procedurę na 
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wyłonienie wykonawcy na budowę nowej drogi obwodowej, bo to ostatnie z 5 

zadań, na które nie został ogłoszony przetarg. Teraz będzie zapisana pełna kwota 

w budżecie, co pozwoli przyspieszyć także i w tej sprawie. Przy okazji tej zmiany 

po raz kolejny obniżana jest wartość emitowanych obligacji o pół mln zł. 

Dokonana zostanie korekta oświetlenia ulic świętych. Następuje też konieczne 

doszacowanie środków na oświatę, co związane jest z większą liczba dzieci 

uczęszczających do placówek niepublicznych, podwyżką dla nauczycieli, która 

została wprowadzona w tym roku, a o której nie było wiadomo przy okazji 

uchwalania budżetu na 2017 rok. Na początku roku została przekształcona 

formuła prawna MOSiR i z uwagi na to zmieniły się przepisy dotyczące VAT i 

niestety Urząd Skarbowy zabrał dość duże środki, wystąpiła strata za 2016 rok, 

która na początku roku nie była pokryta i dziś będzie to dokonane. 

 

Pan radny Stanisław Talarek poinformował, że oczekuje pełnej informacji na 

temat projektu uchwały na druku nr 2 i złożył wniosek formalny o skierowanie 

projektu uchwały na druku nr 2 do prac komisji RM. 

 

Pani radna Bogumiła Rybacka poinformowała, że ją jako Przewodnicząca 

Komisji Rewizyjnej niepokoi fakt, że wykorzystuje się sesję nadzwyczajną do 

jednoczesnego doszacowania środków na oświatę, do tak poważnej korekty planu 

dochodów MOSiR. 1.136.000 zł to jest niebagatelna kwota. Charakter sesji 

nadzwyczajnej i brak komisji nie pozwala na dywagacje i dociekanie, ale temat 

powróci i radni poproszą o wyjaśnienia ze strony dyrektora MOSiR. Zakres 

działalności MOSiR po przekształceniu z zakładu budżetowego na jednostkę 

budżetową nie zmienił się i nadal należy do nich podejmowanie działań 

organizacyjno – ekonomicznych mających na celu maksymalizację przychodów 

własnych, a nie dofinansowanie z budżetu miasta. 

 

Pan radny Mariusz Stawicki pogratulował pozyskania środków zewnętrznych. 

Pan radny przypomniał, że w poprzednich kadencjach na pętlę miejską zostało 

pozyskane 100 mln zł. Pan radny odniósł się do projektu uchwały na druku nr 2, 

wskazał na znaczące przesunięcia z bieżącego roku na 2018 rok, dział transport i 

łączność minus  prawie 3 mln zł i w tym samym dziale kolejne przesunięcie 

wydatków, a także dochodów. Pan radny zapytał z czego to wynika, czy to wynika 

z pewnej „zadyszki” budżetowej, czy „zadyszki inwestycyjnej”? Pan radny 

zwrócił też uwagę na kwestię 1 mln zł mniej z MOSiR, jest to kwestia, którą 

należy wyjaśnić. 
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Pan Krzysztof Kosiński Prezydent Miasta odpowiadając na  kwestię związaną z 

przesunięciami poinformował, że wówczas kiedy są pozyskiwane środki 

zewnętrzne to są określone harmonogramy realizacji danych zadań 

inwestycyjnych. Jest dość znaczące opóźnienie w rozstrzyganiu tych konkursów 

przez Mazowiecką  Jednostkę Wdrażania Programów Unijnych w związku z tym 

w momencie kiedy pozyskane są środki zewnętrzne i zapisane są w budżecie 

miasta, w harmonogramie miasta, to jest harmonogram pierwotny, potem należy 

dostosować (co dziś jest czynione) harmonogram realnego wykonania tych 

inwestycji po rozstrzygnięciach przetargowych do danego wykonawstwa danej 

inwestycji przez wykonawcę. Pan prezydent poinformował, że tak też będzie na 

sesji w październiku. 

Pan Dominik Pogorzelski radca prawny odniósł się do wniosku radnego 

Stanisława Talarka, poinformował, że skierowanie projektu uchwały do obrad 

Komisji RM jest niemożliwe bez wyrażenia zgody przez Pana Prezydenta, dlatego 

gdyż jest to tryb nadzwyczajny zwołania sesji i Pan Prezydent jest wnioskodawcą 

zwołania Nadzwyczajnej Sesji RM. 

Pan Krzysztof Kosiński Prezydent Miasta nie wyraził zgody na skierowanie 

projektu uchwały na druku nr 2 pod obrady komisji RM. 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław Brzozowski x   
3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski nieobecny   

6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara Kornatowska x   
8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma nieobecna   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof Leszczyński x   
12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   
18. Zenon Stańczak x   
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19. Mariusz Stawicki x   
20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski nieobecny   
 

Uchwała 18 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 505/XXXVI/2017. 

2/ w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2017 – druk Nr 2 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   
2. Wiesław Brzozowski x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski nieobecny   

6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara Kornatowska x   

8. Robert Kuciński x   
9. Agnieszka Kuźma nieobecna   

10. Elżbieta Latko x   
11. Krzysztof Leszczyński x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   
14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   
16. Edyta Rzeplińska - 

Filipowicz 
x   

17. Bogumiła Rybacka   x 

18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   
20. Stanisław Talarek   x 

21. Marcin Żebrowski nieobecny   
 

Uchwała 16 głosami za, bez głosów przeciw i 2 wstrzymującymi się została 

podjęta i nosi nr 506/XXXVI/2017. 

3. Zamknięcie obrad Sesji. 
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Pani Barbara Kornatowska Przewodnicząca Rady Miasta Ciechanów zamknęła 

obrady XXXVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Ciechanów. 

 

   Przewodnicząca Rady Miasta 

        Barbara Kornatowska 

Protokołowała: 

Bożena Gburzyńska - Długołęcka 

Ciechanów, dn. 18.10.2017r. 

 

 


